
ZAKLJUČCI sa sjednice Školskog odbora 
održane 10. srpnja 2015. u 11,00 sati 

 
 
 Predsjednik školskog odbora Iva Kenda, otvorila je sjednicu Školskog odbora 
pozdravivši sve nazočne. Utvrđeno je da je nazočno 4 od ukupno 7 članova Školskog odbora 
pa stoga Školski odbor može donositi pravovaljane odluke. Predložen je sljedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prihvaćanje zapisnika s prethodne sjednice, 
2. Izvješće o izvršenom nadzoru prosvjetne inspekcije vezano za školu u prirodi. 
3. Prihvaćanje polugodišnjeg obračuna, siječanj – lipanj 2015. 

 
Dnevni red je prihvaćen u cjelosti. 
 
Ad 1.) Zaključak: Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Ad 2.)  Zaključak: Školski odbor primio je na znanje izvješće ravnatelja o nadzoru prosvjetne 
inspekcije nastavno na neizvršene ugovorne obveze putničke agencije Express tours. Škola 
treba izvršiti manje korekcije u načinu iskazivanja planirane vanučionične nastave.    
 
Ad 3.) Zaključak: Školski odbor jednoglasno je usvojio polugodišnje Financijsko izvješće za 
razdoblje od siječnja do lipnja 2015. godine. 
 


